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Notulen van het vragenhalfuurtje voorafgaande aan de openbare vergadering van de raad van de ge-
meente Heerhugowaard, gehouden op 24 januari 2012 om 19.30 uur in het gemeentehuis 
 
Aanwezig:  de heer drs. H.M.W. ter Heegde, voorzitter 
    de heer H. Wijnveen, waarnemend raadsgriffier 
    de heer R.K. Appers, HOP 
    de heer B. Arkeveld, Burgerbelang 
    mevrouw M.A.W. Bankras - van der Klein, HOP 
    de heer S. Brau, PvdA 
    mevrouw C.A.J. van Diemen, D66 
    de heer J.M. Does, HOP 
    de heer M. Dijkstra, Burgerbelang 
    de heer P. de Groot, GroenLinks 
    de heer A. Harren, VVD 
    mevrouw T. Huijboom - Brouwer, ChristenUnie 
    mevrouw M. Jongejan, Burgerbelang 
    de heer A.G.W. Jongenelen, Burgerbelang 
    de heer N. Kevik, VSP 
    de heer J.D. Koppelaar, PvdA 
    mevrouw J.S.L. van Ling-Wanst, CDA 
    de heer R. Loffeld, VVD 
    de heer T.L. Mars, VVD 
    de heer C.C. Mertens, HOP 
    mevrouw A. Mulder, D66 
    de heer A.C. van Oord, VVD 
    de heer G. Oude Kotte, CDA 
    de heer T.W. Reijnders, VSP 
    mevrouw C.P.M. van ’t Schip - Nieuwboer, HOP 
    de heer R. Schoemaker, GroenLinks 
    mevrouw V.C.M. Stam - de Nijs, VVD 
    de heer J.J. van der Starre, Trots op Nederland 
    mevrouw M. Troostwijk, PvdA 
    mevrouw A.M. Valent - Groot, PvdA 
    mevrouw S. van der Werff, GroenLinks 
    de heer F.J.J. Zuurbier, CDA 
 
Wethouders  mevrouw M.F. Baijards - van der Laan, VVD 
    de heer S.H. Binnendijk, CDA 
    de heer J.W. de Boer, PvdA 
    de heer L.H.M. Dickhoff, HOP 
    de heer C. Kwint, GroenLinks 
 
Afwezig:   de heer P.C.J. Carnas, Burgerbelang, raadslid 
 
Notuliste:  mevrouw E.M.J. Middelbeek 
 
 
 
De voorzitter opent het vragenhalfuurtje en geeft het woord aan mevrouw Troostwijk. 
 
Mevrouw Troostwijk geeft aan dat Prorail eenvoudige en goedkope spoortunnels gaat ontwerpen. Ge-
meenten en provincies kunnen dan gewoon een tunnel uit een catalogus kiezen waarvoor zij een vaste 
prijs betalen; goedkoper dus en zonder het risico dat het een en ander tijdens de bouw toch duurder 
wordt. Spreekster vraagt of de gemeente Heerhugowaard hiervan gebruik kan maken voor de onder-
tunneling bij de Zuidtangent. Verder is de vraag of dit project dan goedkoper wordt en of het misschien 
sneller kan worden uitgevoerd. 
 

 



                          vr. 24 januari 2012/2 

Mevrouw Baijards geeft aan dat ook het college heeft gelezen dat Prorail met deze tunnels gaat wer-
ken. Vorige week is in de raadszaal een uitgebreide presentatie gegeven over het hele stationsgebied.  
Daar is toen ook even gesproken over de tunnel. Toen is ook aangegeven dat het college met Prorail in 
overleg is. Of het ook helemaal de goedkope tunnel kan gaan worden, is nog de vraag, maar nogmaals 
gezegd, het college is in overleg. Er moet natuurlijk een goede verbinding naar het Stadshart en ook 
naar het MCA komen. 
 
Mevrouw Troostwijk dankt de wethouder voor de beantwoording van haar vragen. 
 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter om 19.35 uur het vragenhalfuurtje. 
 
 
 
       Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van de raad 
       van de gemeente Heerhugowaard d.d. 24 april 2012. 
 
 
 
       de waarnemend raadsgriffier,   de voorzitter 


	Aanwezig:  de heer drs. H.M.W. ter Heegde, voorzitter

